
Letos denarja ne bo?
Občinski izvršni svet pa je prav tako

opozoril, da skupščina mesta Ljubljana še
vedno ni določila vrednosti točke za izra-
čun nadomestila za uporabo stavbnega
zemljišča za letošnje leto, zato je vprašljiva
izvedba programa Sklada stavbnega zem-
ljišča za leto 1994 in s tem tudi programa
odprave komunalnega deficita v ljubljan-
skih občinah.


